

# ISLAND GARDEN 香島

## 認購香島住宅車位的抽籤結果

### Ballot Result of the intended purchase of Residential Car Parking Spaces in Island Garden

認購住宅車位日期：2020年9月26日(星期六)  
Date of Purchasing of Residential Car Parking Spaces：26 September 2020(Saturday)

登記人報到時段 The check-in timeslot for registrants (26-09-2020)	抽籤結果順序 Ballot Result Sequence
9:45-10:00*	1-3
10:15-10:30*	4-6
10:45-11:00*	7-9
11:15-11:30*	10-12
11:45-12:00*	13-15
12:15-12:30*	16-18
12:45-13:00*	19-22

\*於 2020 年 9 月 26 日，抽籤結果中所指示的“登記人報到時段”後才到達香港柴灣道 33 號香島會所宴會廳之報到處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選住宅車位的資格，其登記將被視作無效。

\*On 26 September 2020, registrants who arrive at the Registration Counter (Function Room of Club House of Island Garden, No.33 Chai Wan Road, Hong Kong) at any time later than “the check-in timeslot for registrants” assigned in the ballot result shall not be eligible to select the Residential Car Parking Spaces in the order of priority according to the ballot result and the registration of such registrant will be deemed invalid.

#### 備註 Notes：

- 抽籤程序於 2020 年 9 月 15 日進行，抽籤以電腦操作。  
The balloting took place on 15 September 2020 and the balloting was effected via a computer network.
- 於 2020 年 9 月 26 日，已根據認購香島住宅車位銷售安排進行登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的“登記人報到時段”，攜同其香港身份證或護照(視屬何情況而定)或商業登記證書、公司註冊證書、最新的週年申報表和董事的香港身份證(如適用)及登記表格副本親臨香港柴灣道 33 號香島會所宴會廳，經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選住宅車位的資格。  
On 12 September 2020, registrants who have submitted the registration in accordance with the Sales Arrangement for the intended purchase of Residential Car Parking Spaces in Island Garden shall personally attend the Function Room of Club House of Island Garden, No.33 Chai Wan Road, Hong Kong according to “the check-in timeslot for registrants” in the ballot result above. The registrants must bring along their H.K.I.D Card(s) or Passport(s) (as the case may be) or Business Registration Certificate, Certificate of Incorporation, the latest Annual Return of the registrant and H.K.I.D. Card of the Director of the registrant (if applicable) and the copy of the Registration Form. The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the residential car parking spaces in the order of priority according to the ballot result.
- 於 2020 年 9 月 26 日，抽籤結果中所指示的“登記人報到時段”後才到達香港柴灣道 33 號香島會所宴會廳之報到處的登記人將被取消根據抽籤結果揀選住宅車位的資格，其登記將被視作無效。  
On 26 September 2020, registrants who arrive at the Registration Counter (Function Room of Club House of Island Garden, No.33 Chai Wan Road, Hong Kong) at any time later than “the check-in timeslot for registrants” assigned in the ballot result shall not be eligible to select the residential car parking spaces in the order of priority according to the ballot result and the registration of such registrant will be deemed invalid.
- 登記人請注意認購香島住宅車位銷售安排之詳情。住宅車位之揀選將按照該銷售安排進行。  
Registrants should note the details on Sales Arrangement for the intended purchase of Residential Car Parking Spaces in Island Garden. The selection of the Residential Car Parking Spaces will be carried out in accordance with the Sales Arrangement.
- 如有任何爭議，賣方保留最終決定權而自行分配任何住宅車位予任何有意欲購買的人士。  
In case of any dispute, the Vendor reserves its right to allocate any Residential Car Parking Spaces to any intended to purchase person.

# 香 ISLAND GARDEN 島

認購香島住宅車位的抽籤結果

Ballot Result of the intended purchase of Residential Car Parking Spaces in Island Garden

抽籤結果順序 Ballot Result Sequence	登記號碼 Registration No.
1	A0014
2	A0020
3	A0006
4	A0011
5	A0015
6	A0008
7	A0017
8	A0004
9	A0013
10	A0005
11	A0019
12	A0001
13	A0016
14	A0007
15	A0009
16	A0021
17	A0018
18	A0012
19	A0022
20	A0010
21	A0002
22	A0003

